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USA: Spojenými státy v současnosti zmítá jedna krize za druhou, pády bank, krize
dodavatelských řetězců, požáry potravinářských závodů, záhadné nehody vlaků
převážejících nebezpečné látky a v neposlední řadě tzv.fentanylová krize, to vše jsou podle
mě jen další temné depopulační praktiky globalistů v podobě záměrně vyvolávaných krizí.
Ostatně chmurné proroctví bezpečnostní informační agentury Deagel ohledně poklesu
populace USA v roce 2025 ze současných asi 320mil. na pouhých 100mil. v roce 2025 mé
tušení jen potvrzuje. A to, že to ze stránek deagel.com náhle zmizelo, jakmile se tato
informace začala mohutně šířit mediální alternativou, opět jen prohlubuje mé přesvědčení.
Depopulace USA je v plném proudu. A víte jaké je nejvyhledávanější termín na Google v
posledních třech měsících? Death sudden – nenadálé úrmtí.

Fentanyl je superpotentní agonista μ-opioidníchreceptorů s krátkým biologickým poločasem. Patří
do skupiny syntetických opioidů – derivátů 4-anilidopiperidinu. Používá se jako
opioidní analgetikum (anodynum, prostředek zmírňující bolest). Je asi 100krát účinnější než morfin,
ovšem s podstatně kratším účinkem (účinek sice nastupuje rychle, ovšem i rychle odeznívá).
Vzhledem k nízké perorálníbiodostupnosti a vysoké lipofilitě se podává převážně parenterálně
(v náplastech jako TTS). Další způsoby podání jsou: intravenózně (do žíly), sublingválně a bukálně
(k rozpuštění pod jazykem/v sliznicí dutiny ústní) a intranasálně (v podobě nosního spreje)[1].

Fentanyl má důležitou roli v anesteziologii a v léčbě bolesti. Podává se někdy před operací
jako analgetikum a jako součást anestézie. Navíc tlumí nepříjemné pocity pacienta během operace – i
člověk pod celkovou anestézií totiž někdy vnímá změny krevního tlaku a srdeční frekvenci ve
chvílích, kdy je veden řez během chirurgických zákroků.[2]

Dále je fentanyl používán jako jedno z nejsilnějších analgetik, například při některých typech nádorů,
které vyvolávají silnou bolest, jež pacientům jinak zamezuje fungovat, jíst a spát. Často se aplikují
formou náplastí či lízátek, což je velmi vhodné především ve chvíli, kdy jsou pacienti u konce svého
života a chtějí odejít v klidu a obklopeni rodinou. Lízátka pomáhají tlumit především náhle se
objevující, tzv. průlomovou bolest.[2]

Některé země zkoumaly fentanyl jakožto látku k možnému pacifikování davů. K vlastnostem
diskutovaným pro použití v boji byl vyzdvihnut zejména analgetický efekt, efekt snížení reakční doby,
zhoršené schopnosti rozhodování.

Nevýhodou fentanylu je jeho nízký terapeutický index (rozdíl mezi smrtelnou a účinnou dávkou) a
taky to, že jej nelze za běžných podmínek převést do plynného stavu (může se užít pouze ve formě
kapalného nebo pevného aerosolu).

Článek Evana Symona ze Zerohedge přiblížuje fentanylovou krizi pohledem bývalého narkomana z
ulice. Fentanyl je mnohonásobně silnější než heroin, nepatrné množství může snadno přivodit smrt.
Látka je také extrémně návyková. Fentanyl se stává nejčastější příčinou úmrtí v mnohých městech v
USA v populaci mezi 25 až 45 letými.

Fentanyl již po celá léta způsobuje v USA desítky tisíc úmrtí, přičemž v mnoha větších městech v
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Kalifornii dnes dochází ke stovkám úmrtí ročně. V posledních několika letech bylo San Francisco
zářivou ukázkou toho, co se stane, když se zavedou benevolentnější zákony a sníží se tresty.

Politika pod vedením bývalého okresního státního zástupce Chesa Boudin s cílem omezovat trestní
stíhání , stále více se zhoršující ekonomická situace a rostoucí nedostatek policistů ve městě
způsobily pouze to, že se tento problém od roku 2020 jen stále více zhoršoval . Byl zaznamenán
obrovský nárůst předávkování fentanylem a zaznamenán smutný nový rekord. v počtu úmrtí
souvisejících s předávkováním drogami v tomto městě.

Dokonce i poté, co byl Boudin v loňském roce konečně odvolán a nová státní zástupkyně Brooke
Jenkinsová přinesla zpět větší zodpovědnost drogovým dealerům , tak počty úmrtí na fentanyl stále
jen rostly. San Francisco se začalo vylidňovat v mnoha svých klíčových oblastech a hlavním faktorem
byla radikálně snížená policejní přítomnost v jednotlivých městských čtvrtích a v oblastech města s
tradičně vysokým množstvím drog, jako je například oblast Tenderloin.

V prvních třech měsících roku 2023 bylo již zaznamenáno na 200 úmrtí souvisejících s fentanylem ,
což je další obrovský skok ze 142 úmrtí v roce 2022. To vše se děje vzhledem k tomu, že zákonodárný
sbor dosud nedokázal přijmou potřebnou legislativu nutnou pro zvýšení trestů za prodej fentanylu v
Sacramentu, a počty policistů v SF se stále zmenšují, místo toho aby byla přijata drastičtější
opatření.

Minulý měsíc guvernér Gavin Newsom vyslal do terénu členy Kalifornské dálniční hlídky a Národní
gardy, aby pomohli DA a SFPD s drogovou krizí ve městě. Policejní zátahy na prodejce fentanylu se
stali ve městě trochu běžnější Ale přestože mnozí lidé poznamenali, že je to konečně dobrý začátek ,
tak tato obrovská fentanylová krize město San Francisco stále poškozuje .

Novináři z The Globe promluvili s několika lidmi v San Franciscu, kteří se nějakým způsobem podíleli
na těto krizi, a to od bývalých narkomanů až po dobrovolníky a street workery. Hovořili o tom, jak v
dnešní době prožívají své jednotlivé dny za této krize a to hlavně vzhledem k přísnějším zákonům a
jistému posílení vymáhání práva.

„Nikdy už nemůžete přestat být drogově závislý, ale můžete být alespoň střízliví a zůstat čistý.“ A já
jsem už dva roky naprosto čistý,“ řekl jim Deacon Grissom, bývalý narkoman ze San Francisca, který
v roce 2021 hledal „pomoc“ ve fentanylu. „Vždy je to s něčím říznuté. Je toho jen část.“

„Ale dopadlo to stejně špatně. Pokud jste někdy viděli The Wire během té sezóny, kdy policie zcela
ignorovala drogový trh v tomto bloku města, přesně tak to tam někdy vypadalo. Lidé veřejně užívající
všechny možnéi drogy, na které si jen vzpomenete, někteří omdleli přímo na ulici. Každý tu má
nějakpou svou oblast, ve které stále zůstává a tam si mohou kupovat svůj fet.“

„Co mi pomohlo, tak to bylo vidět tři mrtvé za tři týdny.“ Druhý z nich byl ten dvacátník, který se z
toho už nevyhrabal a nikdo si dokonce ani nevšiml, že už před nějakou dobu zemřel.“

„Jsem čistej, ale stále musím chodit po ulicích, abych se dostal do své práce na stanici BART.“ Když
se teď, když jsem z toho konečně venku, podívám na ty kteří uvnitř zůstali, můžu vám k tomu jen říct,
že se to ještě více zhoršilo. Vím, že se to někdy zlepší, ale potřebujeme lepší než jen pouliční zdroje
drog pro již závislé narkomany a nejnaléhavější je udělat cokoliv pro to, abychom dostali fentanyl
pryč z ulic. Velká podpora byla odebrána kvůli ukončení drogových válek a lidé tu stále ještě skákají
radostí z toho, že po nepokojích před třemi lety dali konečně policii o něco více finančních
prostředků. Ale město v tom všem musí naopak ještě více přitvrdit ale bohužel ti lidé, kteří jsou zde u
moci, tak prostě vůbec nechápou, co a jak funguje. Já například jsem černý, k tomu všemu bývalý
závislák, který, a říkám vám to naprosto upřímně, policii ve většině věcí zkrátka vůbec v ničem
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nevěří, takže když zrovna já řeknu, že potřebujeme ještě více policie a hlavně najít způsob, jak na
dlouhou dobu uvrhnout dealery a jejich dodavatele do basy , neříkám to jen tak a neberte to na
lehkou váhu. . Viděl jsem na to totiž již umírat až příliš mnoho lidí.“

Více policie pro SF

Harmony Smith, která vede podpůrnou skupinu pro závislé a často chodí po ulici a pomáhá závislým
narkomanům a bezdomovcům, dodala, že „je to zde ještě stále velký problém. Opravdu velký. San
Francisco, ve kterém jsem vyrůstala v 90. letech, není totéž co San Francisco dnes. Chci říct, abych
netrnul na vlastní roh, ale byla jsem komparzistkou v Sister Act a Princess Diaries a George of the
Jungle, takže jsem viděla, jak je naše město milované. V dnešní době je tam ještě stále nějaká láska,
ale je již značně poskvrněná. Technologické společnosti nějakou dobu sice maskovaly, jak se věci
doopravdy mají, ale když to zmizelo, tak všichni teď vidí co je za touto falešnou fasádou.“

„Každý člověk na ulici dnes dobře ví o fentanylu a hlavně o jeho nebezpečích. Nejsou hloupí. Ve
skutečnosti mnozí tady dnes skutečně velice dobře chápou, co dělat, když dojde k předávkování, a to
až do té míry, že třeba jeden ze stálých klientů, kterým pomáhám, musel ve skutečnosti poradit
sestře, která pomáhala na ulici někomu po předávkování fentanylem, jak správně podávat Narcan.
Nevěřila bych tomu, ale viděla jsem na vlastnáí oči, že se to skutečně stalo.“

„Většina z nich skutečně chce pomoc, aby se z toho dostala, akle zároveň také chtějí, aby je policie
neobtěžovala a místo toho šla po těch lidech, kteří to všechno do města přinesli a tím toto peklo
způsobili. Pokud by policie měla pravomoc zatknout dealera nebo jeho dodavatele a dát je oba ihned
do vězení na minimálně několik let, tak se můžete vsadit, že počet úmrtí na fentanyl se ihned výrazně
sníží. To samé se děje s tím, že to dokážete udělat s krádežemi v obchodech, i když to už je vlastně
úplně jiné téma.“

„Všichni tady přece chceme, aby se tato situace zlepšila, ale nevidíme, že by pro to cokoliv dělali
představitelé našeho města. Obecný pocit je, že Breed se snaží, SFPD dělá, co může, Jenkins se snaží
ale dozorčí radu to prostě vůbec nezajímá. Pocity jsou pryč, ale pokud chcete neformální průzkum
mezi místními obyvateli a závislými v okolí, obecně to tak vypadá mezi hlasy, které jen od jednoho
člověka zase až tak často neslyšíte. Sami uživatelé drog dnes chtějí vidět v ulicích více policistů. Je to
jako příběh z Onion, ale takový je skutečně zdejší konsenzus, alespoň tady určitě.“

Očekává se, že v San Franciscu brzy přijdou další velké policejní akce týkající se fentanylové krize.
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